
Aan de leden van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 19 juni 2024 

Geachte collega's, 

Alhoewel u mij wellicht de afgelopen jaren als collega al enigszins hebt leren kennen, 
motiveer ik graag waarom ik de politiek ben ingegaan en waarom ik mij nu kandidaat stel 
als staatssecretaris van Financiën. 

Na mijn schooltijd in Friesland ben ik economie gaan studeren aan de RUG in 
Groningen, met als afstudeerrichting Fiscale Economie. Ik ben dus in eerste instantie 
Fries en in tweede instantie een Noordeling. Na een stage op het gebied van de 
'indirecte belastingen' (vooral omzetbelasting/btw) ben ik altijd in dat boeiende 
specialisme gebleven. Het werd een passie en ik ben op dat terrein ongeveer 25 jaar in 
de adviespraktijk werkzaam gèweest als fiscalist. Als onderdeel van grote organisaties 
heb ik op verschillende niveaus bestuurlijke ervaring mogen opdoen, zowel nationaal als 
internationaal. Een van de hoogtepunten van mijn carrière, als toen nog jonge fis.calist, 
was dat ik in 2000 betrokken was bij de implementatie van het btw-systeem in Australië 
('GST'). 

Toen ik richting de 50 liep vond ik het een mooi moment om het roer om te gooien. Ik heb 
het altijd belangrijk gevonden iets waardevols te kunnen teruggeven aan het land dat mij 
kansen geboden heeft. Dat is mij vanuit thuis 'met de paplepel' ingegeven. Ik heb deze 
behoefte jarenlang, op relatief kleine en voor mij passende wijze, ingevuld door naast 
mijn hoofdwerkzaamheden mijn fiscale specialisme te doceren aan studenten. Maar nu 
zo rond mijn vijftigste wilde ik mij met mijn hoofd, hart en handen voltijds inzetten voor 
de publieke zaak. 

Na een zoektocht naar hoe ik dat dan precies zou gaan vormgeven, belandde ik in Den 
Haag. Hier kon ik mijn fiscale kennis en bestuurlijke ervaring inbrengen én bovendien 
nog wat leren. Ook dat laatste is voor mij belangrijk. 

De WD gaf mij in het voorjaar van 2021 de kans om Kamerlid te worden. Daar ben ik die 
partij dankbaar voor. Uiteindelijk vond ik mijn plek binnen de fractie van Nieuw Sociaal 
Contract. Met name de hoofdthema's Goed Bestuur en Bestaanszekerheid spreken mij 
zeer aan. 

Als staatssecretaris blijf ik graag die publieke zaak dienen. In de eerste plaats natuurlijk 
door de uitvoering van onze fiscale plannen van het hoofdlijnenakkoord. Ik accepteer 
dat hoofdlijnenakkoord dan ook zonder voorbehoud. 



Ik zet net als mijn voorganger, mijn fiscale kennis, bestuurlijke en inmiddels bescheiden 
politieke ervaring in om bijvoorbeeld te zorgen voor degelijke wetgeving. We hebben in 
het verleden gezien wat slechte wetgeving uiteindelijk betekende voor mensen die mede 
daardoor vermalen raakten door het systeem. Kijk naar de toeslagenouders en de 
gedupeerden van zwarte lijsten. Of denk aan de hersteloperaties. 
Ook hoop ik de door mijn voorganger ingeslagen weg van herstel van vertrouwen in de 
belastingdienst voort te zetten, zodat mensen daar met trots werken. Ook het ICT 
vraagstuk krijgt mijn volledige aandacht. Daarnaast wil ik oog houden voor de lange 
termijn agenda vanuit het hoofdlijnenakkoord. Meest noemenswaardig is het 
voorbereiden van wetgeving voor een hervorming van het toeslagen- en belastingstelsel. 

Ik hoop na mijn termijn te kunnen terugkijken op een mooie samenwerking met uw 
Kamer. Dat er meer vertrouwen is gekomen in de overheid en het fiscale systeem en de 
uitvoering in het bijzonder. Zowel bij burgers, maar ook bij bedrijven die 
voorspelbaarheid van regelgeving vaak als topprioriteit benoemen. 

Graag beantwoord ik uw vragen in de hoorzitting op 21 juni aanstaande. 

H 




